120 Ходи во свете

- 1. Walk in the light: so shalt thou know That fellowship of love
 His Spirit only can bestow
 Who reigns in light above.
- 1. Ходи во свете! то найдёшь Общенье Божьих слуг; Дух истины прогонит ложь, Даст мир и свет вокруг.

- 2. Walk in the light: and thou shalt find
 Thy heart made truly His
 Who dwells in cloudless light enshrined
 In Whom no darkness is.
- 2. Ходи во свете! будь спасён, Вступи с Христом в завет; Он дивным светом окружён, В Нём тьмы и мрака нет.

- 3. Walk in the light: and thou shalt own Thy darkness passed away,
 Because that light hath on thee shone In which is perfect day.
- 3. Ходи во свете! тьму твою Господень свет изгнал; Ты принят в избранных семью, Ты чадом света стал.

- 4. Walk in the light: and e'en the tomb No fearful shade shall wear; Glory shall chase away its gloom, For Christ has conquered there.
- 4. Ходи во свете! тёмный гроб Тебя не устрашит: Христос Воскрес! Кто с Ним живёт, Тот всё с Ним победит.

- 5. Walk in the light: and thine shall be A path, though thorny, bright; For God, by grace, shall dwell in thee, And God Himself is light.
- 5. Ходи во свете! и в борьбе Будь радостью одет; Сам Бог желает жить в тебе, А Бог предвечный свет.